國立臺灣師範大學生命科學系碩士研究生論文研究方向面談表

Master's Research Direction Interview Form

| 1 | (教授簽名Prof.'s Signature) | 日期Date: | |
|--------------------------|--|--|--|
| 2. | (教授簽名Prof.'s Signature) | 日期Date: | |
| 3. | (教授簽名Prof.'s Signature) | 日期Date: | |
| 4. | (教授簽名Prof.'s Signature) | 日期Date: | |
| 5 | (教授簽名Prof.'s Signature) | 日期Date: | |
| | 談,請教論文研究相關事宜,並選定本系 | | |
| 少找3名老師晤談。] | Please meet with at least three teachers in yo | our group to consult on matters related to | |
| the thesis research, and | l select a professor as advisor. | | |
| 研究生簽章 | | | |
| Student's Signature : | : | | |
| 指導教授簽章 | 共同指導教授簽 | 共同指導教授簽章 | |
| Advisor's Signature: | Co-Advisor's Sig | Co-Advisor's Signature : | |

注意事項:本表請於指導教授簽章完成後送回系辦留存

Note: Please submit this form to the department's office after all the signatures are obtained.

- 1. 每位指導教授可收學生數兩年共可收 6 名碩士班新生,各實驗室實際招收人數依網站公布為主。 Each professor can accept 6 or less new master's student in every 2 years. The numbers of new master's students accepted to each lab can be obtained from the department's website.
- 2. 僅口頭告知但未繳交本表的同學,如該實驗室當年其他已繳交面談表的同學已滿額,就算得到教師的口頭允諾,亦不能算在實驗室裡,必須再找其他老師指導。
 This form is the only formal way to prove the professor as the master's student's advisor. Verbally informing is not admitted.
- 3. 研究生若需更換指導教授,請另填論文指導教授變更表。並徵得原指導教授及新指導教授同意簽章後,送回系辦留存。
 If a master's student needs to change thesis advisor, please fill in "National Taiwan Normal University Graduate Student Application Form for Change of Thesis Advisor", and submit it to the department's office after obtaining all the signatures.
- 4. 研究生若需要更換組別,請於半年後提出轉組申請報告書,送研究生教育委員會議審議。
 If a master's student needs to change to another group, please submit "Application Form for Group Changing" after first semester. The Graduate Education Committee will review the application.
- 5. 研究生若為共同指導,請徵得指導教授及共同指導教授同意簽章後,送回系辦留存。 If a master's student has a co-advisor, both advisor and co-advisor need to sign on this form.